
 
 

 

 

Volvo China Open 2024 Tournament Hotel – The COLI Hotel 

2024 年沃尔沃中国公开赛赛事酒店-中海凯骊酒店 

 

Official Hotel Information 官方酒店信息 

Hotel Name 

酒店名称 
THE COLI HOTEL 

中海凯骊酒店 

Address 

地址 
No.168 Dayun Road, Longgang, Shenzhen 518172, P. R. China 

中国深圳市龙岗区大运路 168 号，邮政编码：518172 

Hotel Introduction 

酒店资料 

The COLI Hotel is located in the Universiade Sports Stadium area in Longgang District, 

Shenzhen, under China Overseas Holdings Limited, COHL. As a five-star hotel, The COLI Hotel 

is Spanish-themed, elegant and has a distinct business style. The COLI Hotel aims to be a 

leading hotel in both the Longgang district and Shenzhen City. 

中海凯骊酒店坐落于深圳市龙岗区体育新城大运馆区，隶属于中海集团。酒店以西班牙典雅风格为

设计主题，雍容华贵与商务会聚完美融合，致力于打造龙岗区乃至深圳市五星级商务酒店之典范。 

Location 

交通位置 
To Shenzhen International Airport approximately 1 hour. 

距深圳宝安国际机场约 1 小时车程。 

 
Room Rates 房间价格 

Room Rates 

房价 

 

Superior King/Twin - RMB510/net/night  高级大床房/双床房:人民币 510 元净价每间夜； 

Superior Suit: RMB930/net/night 舒适套房:人民币 930 元净价每间夜 ; 

The above prices are inclusive of one or two breakfasts, tax and complimentary internet. 
以上单价格包含一至两份早餐，税费及免费上网。 

 
Reservation: 预定 

Player/Caddie -CT 

球员/球童 
Please reserve the room with the booking QR code or link. 

通过专有预定二维码/预定链接预订酒店 

Officials & Sponsors 

工作人员及赞助商 
Hotel booking for officials (paid by VCO) should be processed through the VCO committee. 

工作人员的酒店预定由 VCO 组委会负责 

Reservation Method 

预订方式 
QR CODE 

预定二维码 

http://mail.qq.com/cgi-bin/readmail?folderid=1&t=readmail&mailid=ZC0101-q0NNwTHHAyF5NS9~p68zb34&mode=pre&maxage=3600&base=22.47&ver=14654&sid=7gbb3Cz3UXMrVU8e
http://mail.qq.com/cgi-bin/readmail?folderid=1&t=readmail&mailid=ZC0101-q0NNwTHHAyF5NS9~p68zb34&mode=pre&maxage=3600&base=22.47&ver=14654&sid=7gbb3Cz3UXMrVU8e
http://mail.qq.com/cgi-bin/readmail?folderid=1&t=readmail&mailid=ZC0101-q0NNwTHHAyF5NS9~p68zb34&mode=pre&maxage=3600&base=22.47&ver=14654&sid=7gbb3Cz3UXMrVU8e


 
 

 

 

 

 

Reservation Link 预定链接 

https://forms.office.com/r/eAhsAB9C8X 

 

Inquiries can be made by calling the hotel at +86-755-8989 9888 ext. Reservations 
咨询可拨打酒店电话 0755-89899888 转预订部。 

Cancellation Policy 

退订规定 

Cancellation is free of charge up to 72 hours before the booked arrival date. Cancellation within 

24 - 72 hours prior to arrival will be charged a one night’s rate as a penalty. Rooms cannot be 

cancelled within 24 hours of the booked arrival date. If cancelled, the full room rate will be 

charged. 
预定抵店日 72 小时前可以免费取消，预定抵店日前 72 小时内 24 小时前取消将收取首晚房费，预订

抵店日 24 小时内不可取消，如果取消预订将收取全部房费。 

Check-in details 

入住提示 

Check-in is from 15:00. Check-out is before 14:00 the following day. A half-day room rate (50% 

of the room rate) will be charged if you check out after 14:00. After 18:00, you will be charged the 

full-day room rate (100% of room rate). 
客房入住时间为下午 15:00 后，退房时间为次日中午 14:00 前，超出 14:00 则需收取半日房费（即房

费的 50%），超过 18:00 则需收取全日房费（即房费的 100%） 

 

F&B Facilities 餐饮设备 

Breakfast 

早餐 
Additional breakfast is available for RMB 72 net per person. 

额外的早餐, 每份收取 人民币 72 元净价 

Breakfast Hours 

傍귬傞ꢂ�

Daily breakfast opening hours: 7:00-10:00  傈䌢傍귬蠒⚌傞ꢂ7:00-10:00�
Breakfast time during event week - 1 hour 30min before the first tee time. 

嫱饋ワ劍ꢂ,�傍귬㖈䒓椕⵸♧⚡⼱㼭傞䲿⣘կ�

 
Discount 优惠 

F&B 
餐饮 

A 15% discount can be enjoyed in all F&B outlets but excludes cigarettes, liquor, abalone, sea 

cucumber, shark’s fin, seafood, room service, special rates or service fees. Discounts cannot be 

used with any other preferential policies at the same time. 
住店客人可享受酒店餐饮八五折折扣（房间送餐、服务费、税费及特价菜不打折，不与其他优惠政

策同时使用）。 

Hotel Amenities 
酒店配套设施 

Complimentary fitness centre. 
享受免费健身中心。 

http://mail.qq.com/cgi-bin/readmail?folderid=1&t=readmail&mailid=ZC0101-q0NNwTHHAyF5NS9~p68zb34&mode=pre&maxage=3600&base=22.47&ver=14654&sid=7gbb3Cz3UXMrVU8e


 
 

 

 

Airport pick up/ drop 

off and Prices 

接/送机服务及价格 

Hotel à Shenzhen Airport or Shenzhen Airport à Hotel RMB800 per journey. 
酒店至深圳机场或深圳机场至酒店 800 元/次 

Hotel à Shekou Ferry or Shekou Ferry à Hotel RMB800 per journey. 
酒店至蛇口口岸或蛇口口岸至酒店 800 元/次 

Hong Kong Airport à Hotel Limousine Service Cross Border Transportation. Business Van with 

six seats – RMB 2,200 per journey. 
香港机场至酒店 6座商务车 2200 元/次。 

Price is one-way, with a total to 6-7 passengers (including a driver) per car. 
价格为单程，每辆车最多可乘坐 6-7 人（包含司机）。  

 

To book the airport pick-up/drop-off service, detailed flight information must be confirmed at 

least one day in advance. To cancel the airport pick-up/ drop-off service, please do so 24 hours 

in advance, otherwise the cancellation will not be processed and the full charge will be levied. 
接送机服务需确认详细的航班信息，请提前一天预订，取消接送机需提前 24 小时取消，否则按全

额收费。 

Call the hotel at +86-755-89899888 and ask for the reservation department to make your 

requests. 
预订和取消接/送机服务请拨打酒店电话 0755-89899888 转预订部。 

Email: gsc@thecolihotelsz.com 

 

 

mailto:gsc@thecolihotelsz.com

